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Abstract (en)
The floor panel (1) has corresponding mechanical locking elements (7a,7b) on at least two sides (5a,5b,6a,6b), a core (4) a tread surface (2) and
an underside (3), whereby at least one recess reaches from the underside into the core. The recess extends through about a third up to half of the
thickness of the core and has width of somewhere between 1 and 10 millimeters. The floor panel has a rectangular shape with short and long sides,
whereby the recess extends continuously from one short side to the opposite short side.

Abstract (de)
Es wird ein Fußbodenpaneel (1) mit korrespondierenden, mechanischen Verriegelungselementen (7, 12) an wenigstens zwei gegenüberliegenden
Seiten (5, 6) und mit einem Kern (4), einer Trittseite (2) und einer Unterseite (3) beschrieben. Um ein derartiges Fußbodenpaneel auf konstruktiv
einfache und wirksame Weise mit einer Trittschalldämmung zu versehen, wird vorgeschlagen, wenigstens eine Ausnehmung (13, 19) vorzusehen,
die von der Unterseite (3) her in den Kern (4) hineinreicht. <IMAGE>
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